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Binle Huang 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Huang joined Han Kun's Shanghai office in 2022, having previously practiced at Shanghai 

Young-Ben Law Firm. 

Ms. Huang has specialized in dispute resolution since the beginning of his career, she offers 

comprehensive legal services to clients from various countries.  Her work includes handling cross-

border litigation, arbitration, and recognition and enforcement procedures for foreign clients, as well 

as managing complex commercial disputes for Chinese clients.  She has managed several high-

profile cases and possesses extensive experience in corporate, investment, and financial disputes. 

Ms. Huang is skilled at swiftly grasping the industry characteristics and commercial needs of her 

clients. She utilizes her expertise in negotiation, mediation, litigation, and arbitration to achieve client 

goals and secure favorable outcomes. 

EDUCATION 
Ms. Huang obtained her LL.B. degree from East China University of Political Science and Law in 

2016.  She then attended National University of Singapore for further education and obtained her 

LL.M. degree with a major in International Arbitration and Dispute Resolution in 2018. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

SOCIAL RESPONSIBILITIES 
Member of YSIAC 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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黄缤乐 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

黄缤乐律师于 2022 年加入汉坤上海办公室，此前在上海原本律师事务所执业。 

黄律师自工作以来专注争议解决领域，能够为各国客户提供全方位的争议解决法律服务，包

括为外国客户进行跨境的诉讼、仲裁及承认与执行程序，同时为中国客户处理复杂商事争议，

办理过多个有影响力的案件，特别是在公司与投资争议、金融争议方积累了丰富的案件办理

经验。 

黄律师总能够快速理解客户的行业特点与商业诉求，并通过谈判、调解、诉讼与仲裁等争议

解决技能达成客户目标，获得客户满意结果。 

教育背景 

黄缤乐律师于 2016 年获得华东政法大学法学学士学位。此后前往新加坡国立大学留学深造，

并于 2018 年获得国际仲裁与争议解决方向法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

社会任职 

新加坡国际仲裁中心青年组织（YSIAC）会员 

工作语言 

中文、英文 


